
 
 

 

 
  

 
Høringssvar til praksisplan for fysioterapi 
 
 
Vi er enige i at området i dag har en passende kapacitet og kan fuldt bakke om at den 
eksisterende kapacitet bibeholdes. Vi er enige i de to nedenstående principper som fremhæves i 
udkast til ny praksisplan: 
 

 Ved behandling af ansøgninger om flytning af praksis lægges vægt på, om der som følge af 
en eventuel flytning, skabes en øget harmonisering af eventuelle geografiske forskelle i 
kapaciteten.  
 

 Der gives indenfor en kliniks eksisterende kapacitet mulighed for øget fleksibilitet, f.eks. i 
form af mulighed for opsplitning af klinikker og for etablering af satellitklinikker (anden 
praksisadresse).  

 
I forhold til ridefysioterapi anser vi det for passende med den eksisterende kapacitet.  
 
Vi finder det positivt at der, som udviklingsperspektiv i praksisplanen, sættes fokus på: 
 

 Etablering af formelle dialogfora i alle kommuner mellem de praktiserende fysioterapeuter 
og kommunerne.  

 

 At der i den kommende planperiode skal arbejdes med muligheden for 
efteruddannelsesaktiviteter på tværs.  
 

 At der i forbindelse med udvikling og planlægning af nye kvalitetsudviklingstiltag skal tages 
udgangspunkt i, at tiltagene understøtter forberedelse og en implementering af de centrale 
kliniske retningslinjer.  
 

 At der skal arbejdes for at øge anvendelsen af holdtræning.  
 
 
Høringssvaret er drøftet og godkendt i både Sundhedsudvalget og Byrådet 
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